
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 28. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1897

I hvilket omfang kan antallet af influenzavacciner øges med virkning fra den kommende

influenzasæson, og hvilken omkostning vil være forbundet med at tilbyde disse vacciner

gratis? Hvis flere lader sig vaccinere mod influenza, vil det kunne mindske presset på co-

vid-testkapaciteten. Der ønskes en vurdering af denne effekt, herunder besparelser som

følge heraf?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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